Regarding the use of a large box (10x10x10 or greater) and pressure tested bag shipping system
to use for the submission of rabies suspect samples as Biological Substances - Category B by non-
CFIA parties.

A packaging system was submitted for testing to Transport Canada Type 1B Means of Containment,
(International Civil Aviation Organization ICAO Packaging Instructions 650) standard for submitting
Biological Substances Category B. The three part system passed the testing requirements.

The (10x10x10) box is to be used with two leak proof primary and secondary packaging of which one
is pressure tested for 95kPa when shipping by air. The same model larger boxes (>10x10x10) from
this company can also be used.

When shipping Biological substances, Category B include the code TC-125-1B at the bottom of your
‘To’ and ‘From’ labels secured to the box.

The boxes can be ordered here: http://www.uline.ca/Product/Detail/S-4953/Corrugated-Boxes-Heavy-
Duty/10-x-10-x-10-275-1b-Double-Wall-Corrugated-Boxes

The 95kPa pressure tested bags can be ordered here:
http://www.vonco.com/large-95kpa-vonseal-transport-bag.php

or here:
http://www.thecompliancecenter.com/store/ca
95kPa Pressure-Tested Secondary Bag with Trilingual Label, 11" x 12", Product Code: BI-BIOBAG2

Francais

Pour le systeme d'expédition, les grandes boites (10X10X10 ou plus grandes) et des sacs testés a
la pression seront a utiliser pour la soumission d'échantillons suspects de rage, expédiés comme
substances biologiques de catégorie B, par les parties ne relevant pas de I'ACIA.

Un systeme d'emballage a été soumis au test de conformité des normes de Transport Canada,
contenants de type B1 (norme 650 sur les instructions d'emballage de 1'0Organisation Internationale de
I'Aviation Civile (OIAC)) pour l'expédition des substances biologiques de catégorie B. Les trois parties
du systeme ont réussi aux exigences du test.

Les boites (10X10X10) doivent €tre utilisées avec deux emballages antifuites, un primaire et un
secondaire, dont 1'un a été testé a une pression de 95kPa lorsque 1'expédition se fait par voie aérienne.
Le méme modele de boites plus grandes que (10X10X10) de cette compagnie peut aussi €tre utilisé.

Les boites peuvent étre commandées de : http://www.uline.ca/Product/Detail/S-4953/Corrugated-
Boxes-Heavy-Duty/10-x-10-x-10-275-1b-Double-Wall-Corrugated-Boxes

Les sacs testés a la pression 95KPa peuvent étre commandés de : http://www.vonco.com/large-95kpa-
vonseal-transport-bag.php

ou de: http://www.thecompliancecenter.com/store/ca

95kPa Pressure-Tested Secondary Bag with Trilingual Label, 11" x 12", Product Code: BI-BIOBAG?2



